
Rondvraag - Commissie Ruimte, Groen en Water/Wonen 19 januari 2022

De fractie van ChristenUnie heeft de volgende vraag ingediend:

RGW- politieke vervolgvraag n.a.v. rondvraag goudjakhals 
We hebben begrepen dat het nog wel even kan duren voordat de landelijke regeling af is. 
Onze fractie vindt dat we er alles aan moeten doen om te voorkomen dat een veehouder te maken 
krijgt met een faunaschade die niet vergoed kan worden omdat we als overheid te laat zijn met onze 
regeling. We hebben begrepen dat de provincie Gelderland een eigen regeling heeft gemaakt. Is het 
mogelijk om op korte termijn deze regeling voor de provincie Utrecht te kopiëren? 


